
Overzicht stand van zaken Moties commissie Fysieke Leefomgeving van 15 januari 2020

nummer datum onderwerp inhoud wethouder status stand van zaken

(28/49)

190709/M22

vergadering Raad 

09-07-19

M22 Motie Laat de weg heel 

(indiener: CU/SGP)

Verzoekt het college:

• Na te gaan welke mogelijkheden er zijn om tot 

betere afstemming te komen tussen de 

verschillende partijen en projecten.

• Waar nodig en mogelijk dwingender op te 

treden.

• Bij nieuwe wegontwerpen praktische oplossingen 

te zoeken zodat nieuwe kabels en leidingen 

gemakkelijker dan nu in een later stadium nog 

kunnen worden doorgevoerd.

Stam voorstel afvoeren In de commissie van 15 januari 2020 vindt, mede 

ter invulling van de motie, een presentatie plaats 

over hoe processen en procedures ten aanzien van 

wegopbrekingen lopen en welke verbeteringen er 

wel en niet mogelijk zijn.

(32/49)

181218/M7

vergadering Raad 

18-12-18

M7 Sociale huurwoningen op 

peil (indieners: PvdA, D66)

Verzoekt het college:

Verkoop en sloop van sociale huurwoningen de 

aankomende jaren volledig te compenseren met 

nieuwbouw van sociale huurwoningen en dit in tijd 

op elkaar aan te laten sluiten.

Stam voorstel afvoeren Dordtse paragraaf woonvisie is vastgesteld op 17 

december 2019. Daarin is het verzoek van de motie 

verwerkt.

(33/49)

181218/M6

vergadering Raad 

18-12-18

M6 Voor wie gaan we 

bouwen (indiener: CDA)

Verzoekt het college:

Een startnotitie aan de raad aan te bieden waarin 

als uitwerking van de vigerende regionale 

woonvisie het Dordtse kader en de Dordtse 

uitgangspunten staan betreffende de na te streven 

segmentering van het nieuw te realiseren 

woningaanbod qua doelgroep en hoe deze op 

hoofdlijnen over de beoogde locaties te verdelen.

Stam voorstel afvoeren Dordtse paragraaf woonvisie is vastgesteld op 17 

december 2019. Daarin is het verzoek van de motie 

verwerkt.
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(36/49)

181218/M13

vergadering Raad 

18-12-18

M13 programmeren van de 

woningbouw vanuit een visie 

op onze stad en zijn inwoners 

(indieners: PvdA, D66)

Verzoekt het college:

• in de lokale uitvoeringsparagraaf in het kader van 

de regionale woonvisie tevens aan te geven vanuit 

welke toekomstvisie voor de stad het college de 

woningbouwprogrammering voor ogen ziet, en 

welke stedenbouwkundige gevolgen dit heeft;

• de woningbouwprogrammering zo concreet 

mogelijk uit te werken met betrekking tot:

o de bouwlocaties;

o de verdeling qua type en prijsklasse van 

nieuwbouwwoningen;

o de verdeling van type nieuwbouwwoningen per 

locatie;

o de aandacht voor specifieke doelgroepen 

(waaronder in elk geval jongeren, starters,

gezinnen met kinderen en ouderen) en 

woonmilieus; o de fasering van de bouw van 

goedkope en duurdere woningen in de tijd gezien; 

o de met deze fasering samenhangende te 

verwachten resp. beoogde

doorstromingseffecten tussen woonsegmenten

Stam voorstel afvoeren Dordtse paragraaf woonvisie is vastgesteld op 17 

december 2019. Daarin is het verzoek van de motie 

verwerkt.

(37/49)

181218/M12

vergadering Raad 

18-12-18

M12 Flexibel programmeren 

van de woningbouw met oog 

voor doorstroming (indieners: 

PvdA, D66)

Verzoekt het college:

• de (vertrouwelijke) gegevens in de planmonitor 

te vertalen naar gegevens die bruikbaar zijn voor 

politieke sturing op hoofdlijnen door college en 

raad;

• de mutaties in de planvoorraad en realisatie van 

nieuw te bouwen woningen, zoals gemeten op 

basis van uitgegeven bouwvergunningen, jaarlijks 

mee te nemen in de P&C cyclus;

• hierbij ook de doorstroming op de woningmarkt 

tussen de woonsegmenten en algemene 

ontwikkelingen in de woningmarkt te evalueren;

• zo nodig wijzigingen in de streefpercentages ter 

goedkeuring voor te leggen aan de Raad;

• te bevorderen dat toekomstige 

bestemmingsplannen voor het 

nieuwbouwprogramma voldoende flexibel zijn om 

goed te kunnen reageren op gewijzigde 

(markt)omstandigheden.

Stam voorstel afvoeren Dordtse paragraaf woonvisie is vastgesteld op 17 

december 2019. Daarin is het verzoek van de motie 

verwerkt.
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(4/49)

180619/M4A

vergadering Raad 

19-06-18

M04a Motie Spring maar 

achterop mijn fiets   (indiener: 

D66)

Verzoekt het college: 

-Te komen tot een ambitieuze doelstelling om het 

gebruik van de fiets voor afstanden onder de 5 km 

(modal split = de verdeling van verplaatsingen over 

verschillende vervoerswijzen) in Dordrecht richting 

2022 te laten groeien;

-Met voorstellen met financiële dekking te komen 

om deze genoemde doelstelling in 2022 te 

behalen.

vd Linden in behandeling Het RV uitvoeringsprogramma fietsnota Dordt fiets 

verder 2020-2022 (RIS 2491068) is door de raad 

vastgesteld. Er volgt nog wel een 

uitgangspuntennotitie n.a.v. de Koersnota 

Mobiliteit. Daar kan de inhoud van de motie bij 

worden betrokken.

(8/49)

191217/M6

vergadering Raad 

17-12-19

Motie Loting (indieners: PvdA, 

D66)

VRAAGT HET COLLEGE:

• Onderzoek te doen naar de voor- en nadelen van 

het lotingsmodel;

• Onderzoek naar de mogelijkheid om de 

Voorrangsregels te laten vervallen;

• Onderzoek te doen op welke wijze kwetsbare 

woningzoekenden uit instellingen wel op een 

effectieve manier snel kunnen worden gehuisvest;

• Bij een positief resultaat voor de 

woningzoekenden over te gaan om, in overleg met 

de corporaties, een dergelijk model in te voeren 

uiterlijk 2021.

• De raad te informeren over de resultaten van het 

onderzoek alsmede de verdere voortgang van dit 

model.

Stam in behandeling
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(9/49)

191217/M4

vergadering Raad 

17-12-19

Motie Een plek voor iedereen 

(indieners: D66, SP, 

GroenLinks, VSP, Fractie 

Jager)

Draagt het college op:

• In afstemming met de regio te onderzoeken hoe 

groot de acute vraag naar betaalbare (eenpersoons-

) huurwoningen is voor kwetsbare groepen (onder 

andere mensen die verblijven in de 

maatschappelijke opvang of in beschermd wonen), 

die met de juiste zorg- en ondersteuning, kunnen 

uitstromen naar een reguliere, betaalbare 

huurwoning;

• met een voorstel te komen om de acute 

woningnood voor deze kwetsbare groepen

(eventueel met tijdelijke oplossingen) in regionaal 

verband op te lossen, zonder daarbij de wacht- en 

zoektijd voor de overige woningzoekenden op te 

laten lopen; / /

• bij de oplossing ook nadrukkelijk de rol van de 

regiogemeenten te betrekken.

Stam in behandeling

(10/49)

191217/M3

vergadering Raad 

17-12-19

Motie Revolverend fonds met 

Startersleningen (indieners: 

D66, GroenLinks, VSP)

Draagt het college op:

- Te onderzoeken of de invoering van een 

revolverend fonds van waaruit startersleningen 

worden verstrekt, starters op de woningmarkt kan 

helpen bij de aanschaf van hun eerste woning;

- te onderzoeken hoe groot de behoefte aan 

startersleningen in Dordrecht is, welke omvang en 

vorm het fonds moet krijgen en waar het beheer 

het best kan worden geborgd;

- de resultaten van het onderzoek voor of uiterlijk 

bij de kadernota 2021 te bespreken met de raad en 

afhankelijk daarvan bij de kadernota 2021 met een 

voorstel te komen.

Stam in behandeling
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(11/49)

191217/M2

vergadering Raad 

17-12-19

Motie Verhuisketen 

dashboard (indiener: CDA)

Verzoekt het college

• Om de raad periodiek een dashboard te 

verstrekken dat inzichtelijk maakt hoe de 

verhuisketen er in Dordrecht uit ziet;

• Dit verhuisketen-dashboard zowel cumulatief 

getotaliseerd als afzonderlijk voor een tweetal 

recent gerealiseerde woningbouwprojecten én 

voortaan elk jaar voor één in overleg met de 

gemeenteraad te selecteren nieuw in het duurdere 

segment gerealiseerd woningbouwproject op te 

stellen;

• De raad uiterlijk in februari 2020 te berichten 

wanneer deze dashboards aan de raad beschikbaar 

gesteld kunnen worden;

Stam in behandeling

(14/49)

181218/M14

vergadering Raad 

18-12-18

M14 Gemengd Amstelwijck is 

beter af (indieners: D66, Beter 

voor Dordt)

Verzoekt het college:

Specifiek voor Amstelwijck 3 scenario's verder uit 

te werken en ter besluitvorming aan de raad voor 

te leggen:

o 10% van de wooneenheden ter beschikking te 

stellen voor sociale huur; o 10% van de 

wooneenheden ter beschikking te stellen voor 

koopwoningen tot 300.000 EUR;

o 10% van de wooneenheden ter beschikking te 

stellen voor een mix van sociale huur en 

koopwoningen tot 300.000 EUR;

In de verdere planvorming ruimte te houden voor 

het mogelijk inpassen van bovenstaande 

uitgewerkte scenario's.

Burggraaf in behandeling Uitwerking motie wordt in september 2019 naar de 

raad gestuurd
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(15/49)

181113/M43

vergadering Raad 

13-11-18

M43 Motie extra 

parkeerplaatsen (indieners: 

VVD, Beter voor Dordt)

Verzoekt het College:

-om op korte termijn met de bewoners een 

concrete invulling en planning te maken van 

locaties van de

extra te realiseren parkeervakken om de 

parkeerproblemen in deze wijk op te lossen;

-om in dit plan van aanpak ook duidelijk op te 

nemen hoe de inbreng van bewoners wordt 

gewaarborgd.

vd Linden in behandeling Commissie Fysiek 19-03-2019: De commissie is van 

mening dat nog onvoldoende invulling is gegeven 

aan het verzoek in deze motie.

Commissie Fysiek 10-09-2019: De wethouder zegt 

toe de aanpak en het rapport over het uitgevoerde 

parkeeronderzoek met de commissie te delen. Hij 

zegt tevens toe een overzicht te verstrekken van 

wanneer bijeenkomsten in andere straten 

plaatsvinden. 

Griffier 10-10-2019: De toegezegde informatie is 

nog niet beschikbaar gesteld.

Griffier 14-11-2019: De toegezegde informatie is 

aan de commissie beschikbaar gesteld.

Commissie Fysiek 26-11-2019: Op verzoek van 

Beter voor Dordt en de VVD wordt motie M43 

'extra parkeerplaatsen' nog niet afgevoerd. Er 

wordt wel met delen van de wijk gesproken, maar 

er zijn nog geen concrete plannen en er is nog niets 

gerealiseerd.

(16/49)

160510/M2

vergadering Raad 

10-05-16

M2 Motie Locatie 

Zomerkermis Dordrecht 

(indiener: D66)

Verzoekt het college:

- Te onderzoeken of het technisch mogelijk is om 

de Zomerkermis naar een andere locatie in  

Dordrecht te verplaatsen.

- Aan te geven wat de plussen en de minnen zijn bij 

de alternatieve locatie (s).

Mos in behandeling Commissie Fysiek 26-11-2019: Het CDA spoort het 

college aan snel met invulling van de motie Locatie 

Zomerkermis Dordrecht te komen.

11-12-2019: In een uitwerking van het 

evenementenbeleid zal de raad (waarschijnlijk 

eerste helft 2020) een voorstel worden gedaan. 

Tijdens de raadscommissie B&M op 8 januari a.s. 

zullen we u nader informeren over de stand van 

zaken op dat moment.

(18/49)

191112/M9

vergadering Raad 

12-11-19

M9 Motie Woonwijk is geen 

racebaan (indiener: VVD)

Verzoekt het college:

De haalbaarheid van deze en andere innovatieve 

oplossingen te onderzoeken en hierover te 

rapporteren aan de raad;

Om bij de uitwerking van de plannen voor de 

aanpak voor de Top 20 onveilige wegen, gebruik te 

maken van deze nieuwe en innovatieve 

oplossingen.

vd Linden in behandeling
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(19/49)

191112/M4

vergadering Raad 

12-11-19

M4 Motie Bomenbestand 

(indiener: Beter voor Dordt)

Roept het college op:

bij de actualisatie van de bomenlijst in 2020 de 

monumentale bomen weer te benoemen met een 

aparte status, die extra bescherming geeft die past 

bij een monumentale status.

Stam in behandeling

(20/49)

191112/M15

vergadering Raad 

12-11-19

M15 Motie Senioren willen 

ook wonen (indieners: CDA, 

VSP)

Verzoekt het college:

- Te onderzoeken welke specifieke zorgvragen bij 

senioren leven ten aanzien van hun huisvesting; en

Hoe dit geïntegreerd kan worden in de Dordtse 

woningbouwambities;

Dit aan de Raad voor te leggen, uiterlijk in de 

zomer van 2020.

Stam in behandeling

(25/49)

190709/M7A

vergadering Raad 

09-07-19

M7A Motie Mini-

milieustraatjes (indieners: 

D66, GroenLinks)

Verzoekt het college:

• Er zorg voor te dragen dat iedere inwoner van 

Dordrecht op redelijke wijze afval gescheiden kan 

inleveren.

• Maatregelen hiertoe op te nemen in het nieuw 

vast te stellen afval en grondstoffenbeleid 2020.

vd Linden in behandeling Het nieuwe grondstoffenbeleid volgt in Q3/Q4 van 

2020.

(26/49)

190709/M6A

vergadering Raad 

09-07-19

M6A Motie Het dak op! 

(indieners: D66, GroenLinks, 

CU/SGP)

Verzoekt het college:

• Te onderzoeken hoe in Dordrecht groene daken 

kunnen worden gestimuleerd en gefaciliteerd. 

Bijvoorbeeld door de aanleg van groene daken op 

te nemen in de vergunningseisen bij ontwikkeling 

van nieuwe projecten.

• Maatregelen aan de raad voor te leggen die de 

aanleg van groene daken voor particulieren 

stimuleren en faciliteren, bijvoorbeeld door 

deregulering.

• Uiterlijk voor 2020 de resultaten aan te bieden 

aan de raad;

Stam in behandeling RIB opgesteld en naar College gestuurd (17 dec 

2019), daarna toezenden aan de raad.

(27/49)

190709/M23

vergadering Raad 

09-07-19

M23 Motie Voorkom gedoe 

bij gedwongen verhuizing van 

voorzieningen (indiener: 

CU/SGP)

Verzoekt het college:

• Tot een beleidskader te komen voor de 

onvrijwillige verplaatsing van voorzieningen.

• Dit beleidskader aan de raad uiterlijk in het 

voorjaar van 2020 ter goedkeuring voor te leggen.

Sleeking in behandeling
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(29/49)

190528/M8

vergadering Raad 

28-05-19

M8 Motie Natuurlijke Wantij-

oevers (indieners: D66, 

GroenLinks)

Roept het college op:

Nog dit jaar een visie aan te bieden aan da raad 

voor de oevers in het hele Wantijgebied, waarbij 

Dordrecht inzet op behoud en versterking van 

natuur met behoud van een veilige 

oeverbescherming;

• Bij de ontwikkeling van deze visie in gesprek te 

gaan met andere betrokken overheden en met 

toekomstige bewoners en de opgestelde visie te 

betrekken bij de nieuw op te stellen 

Omgevingsvisie.

Stam in behandeling Griffier 09-01-2020: commissie heeft ingestemd 

met het aanbieden van de visie uitstellen naar de 

eerste helft van 2020, zodat het college een 

bredere visie en uitvoeringsprogramma kan 

opstellen. Dit voorstel is overigens tot stand 

gekomen na afstemming met de indieners van de 

motie (GroenLinks en D66).

(30/49)

190528/M7

vergadering Raad 

28-05-19

M7 Motie Huisje nodig? 

(indieners: D66, PVV, VSP, 

Fractie Jager)

Verzoekt het college:

- Te onderzoeken of en op welke wijze de 

gemeente Dordrecht stappen kan ondernemen om 

binnen haar stadsgrenzen een halt toe te roepen 

aan activiteiten die de beschikbaarheid van 

woonruimte voor jongeren, studenten, ouderen en 

middeninkomens frustreren.

- Hierover binnen 5 maanden aan de 

gemeenteraad te rapporteren.

Stam in behandeling 26-11-19: RIB (RIS 2496502) voor kennisgeving 

aangenomen door de raad.

05-12-19: De RIB geeft voor Fractie Jager nog 

onvoldoende antwoord op wat in de motie is 

gevraagd. De fractie heeft daarover contact met de 

portefeuillehouder gehad. Er komt nog een 

aanvulling op de RIB om dit te corrigeren.

(31/49)

190219/M4

vergadering Raad 

19-02-19

M4  Motie mobiliteit en 

bereikbaarheid op koers 

(indieners: PvdA, CDA, D66, 

GroenLinks, VSP, Fractie 

Jager)

Verzoekt het college:

- De koersnota mobiliteit te vertalen in een 

uitgangspuntennotitie met concrete doelstellingen, 

uitgangspunten en daaraan gekoppelde budgetten 

voor het Dordtse verkeer- en vervoerssysteem van 

de toekomst;

- Deze uitgangspuntennotitie voor het vaststellen 

van de kadernota 2020 aan te bieden aan de 

gemeenteraad.

vd Linden in behandeling
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(34/49)

181218/M5

vergadering Raad 

18-12-18

M5 Ambitie en lef voor 

studentenwoningen 

(indieners: PvdA, CDA, D66, 

VVD, Beter voor Dordt)

Verzoekt het college:

Een onderzoek te doen naar welke (leegstaande) 

objecten in de binnenstad op korte termijn 

geschikt gemaakt kunnen worden als woningen. 

Denkend hierbij aan bijvoorbeeld ongebruikte 

ruimten boven winkels - Aan te geven welke 

beperkingen er zijn voor het uitbreiden van het 

aantal studentenwoningen in onze stad

Te komen met een startnotitie voor het aantrekken 

van studenten naar onze stad, rekening houdend 

met landelijke ontwikkelingen op het gebied van 

jongeren- en studentenhuisvesting

Stam in behandeling

(35/49)

181218/M15

vergadering Raad 

18-12-18

M15 Ondersteun Goed Af 

(indieners: D66, VVD)

Verzoekt het college:

DNSV Goed Af actief te ondersteunen bij het 

vinden van een nieuwe locatie op het eiland van 

Dordrecht en binnen een jaar alternatieven aan de 

raad te presenteren;

Waar nodig binnen het geldend beleid rondom 

garantstellingen en leningen van de Gemeente 

Dordrecht te ondersteunen middels een 

garantstelling t.b.v. de verenigingsaccommodaties.

Burggraaf in behandeling Voor Goed Af is een uitgebreid locatieonderzoek 

uitgevoerd. Inmiddels worden nog enkele laatste 

zaken uitgezocht, voordat de locatieopties aan de 

raad voor komen te liggen. Agendering aan de raad 

staat gepland voor begin 2020.
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(40/49)

181113/M31

vergadering Raad 

13-11-18

M31 Motie Toekomstbomen 

(indiener: CU/SGP)

Verzoekt het college:

• Een kader te maken om de ter beschikking 

gestelde bomen zo veel mogelijk te behoeden voor 

kap

• Er naar toe te werken dat de eerste bomen voor 

het einde van dit plantseizoen 2018/2019 ter 

beschikking worden gesteld

Stam in behandeling update 28-11-2019: In de commissie Fysiek van 19-

11 jl. is in de "Notitie over enkele aspecten van het 

bomenbeleid" het volgende geadviseerd: "De 

zogenaamde Toekomstbomen, die in het kader van 

'800 jaar stad > 800 bomen' zijn/worden geplant, 

nemen wij bij de herziening in 2020 op de 

Bomenlijst op.". Hiermee zal er dus in 2020 een 

kader worden gesteld om deze bomen te 

behoeden van kap. De bomen zijn inmiddels ook 

daadwerkelijk geplant.

De Toekomstbomen zullen deel uitmaken van het 

voorstel tot de aanplant van 800 extra bomen ihkv 

800 jaar stad. Die RIB is inmiddels naar de raad 

gestuurd. De Toekomstbomen zullen naar 

verwachting eind 2019/begin 2020 geplant kunnen 

worden.

Commissie 10-09-2019: De CU-SGP constateert bij 

de motie Toekomstbomen dat het deel wat gaat 

over het kader waarbinnen de uitgedeelde bomen 

worden behoed voor kap, er nog niet is. De CU-SGP 

verzoekt dit te betrekken bij de afspraken over het 

bomenbeleid. Motie wordt dan ook nog niet 

afgevoerd.

page 10 / 11



Overzicht stand van zaken Moties commissie Fysieke Leefomgeving van 15 januari 2020

(41/49)

181113/M17

vergadering Raad 

13-11-18

M17 Motie Een groen 

steuntje in de rug (indieners: 

CDA, D66, GroenLinks)

Verzoekt het college:

- Te onderzoeken of, en zo ja hoe, een revolverend 

fonds ingezet kan worden t.b.v. energiebesparing, 

verduurzaming en/of aardgasvrij maken van 

particuliere woningen;

Hierbij onder andere te onderzoeken

o Welke rol de BNG (of andere bank) kan en wil 

nemen als (co)financier;

o Of, en zo ja welke, de Dordtse Energie 

Coöperatie, het Energieloket Drechtsteden en/of 

andere spelers in dit domein een bijdrage willen en 

kunnen leveren;

o Of er in de algemene reserve (deels) voldoende 

middelen zijn om dit revolverend fonds te voeden 

en/of als garantie cq borgstelling kunnen dienen;

o Of de incidentele middelen die verwacht worden 

uit de voorgenomen verkoop van Eneco hier 

(deels) voor ingezet kunnen worden;

De raad hierover uiterlijk in april 2019 te 

informeren;

vd Linden in behandeling Update: Startnotitie Duurzame Stad wordt op 8 

oktober behandeld in de cie. waarbij 

betaalbaarheid een van de thema's is.

Wordt meegenomen in opgave en agenda voor 

2019. Eerste verkenning mogelijkheden verbreden 

fonds funderingsherstel/ particuliere 

woningverbetering.

Update: is meegenomen  in de startnotitie 

prestatielijnen opgave Duurzame Stad, vastgesteld 

in college van 23 april

Commissiebesluit 18-06-2019: GroenLinks geeft 

aan dat de moties M02a '2050 energieneutraal De 

vaart erin' en M17 'Een groen steuntje in de rug' 

nog niet voldoende zijn afgehandeld. Bij 

behandeling van de startnotitie Duurzame Stad 

moet dat verder meegenomen worden. De 

commissie besluit deze moties dan ook nog niet als 

afgehandeld te beschouwen.

Griffier 14-11-2019: Wethouder heeft toegezegd in 

1e kwartaal 2020 met een overzicht te komen van 

beschikbare regelingen en fondsen
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